
 

 

ZAPISNIK 

SA PRVE SEDNICE SKUPŠTINE GRADA 

NOVOG PAZARA, ODRŽANE 9. SEPTEMBRA 2020. GODINE 

 

Sednica je počela u 10,00 časova u sali Doma omladine u ulici Stevana Nemanje br. 2 u 

Novom Pazaru. 

Zapisnik sačinio Esad Mahmutović, rukovodilac Odeljenja za Skupštinske poslove, 

poslove gradonačelnika i Gradskog veća. 

Prvoj sednici Skupštine grada Novog Pazara održanoj 9. septembra 2020. godine 

prisustvuju odbornici: Nihat Biševac, Senada Leković, Meho Mahmutović, Muamer Bačevac, 

Anela Šemsović, Muzafer Dragulovčanin, Banina Muderizović, Vahidin Melajac, Salmina Curić, 

Midhat Hudović, Sanja Nićiforović, Elvir Eminbegović, Binela Nikšić, Kasim Zoranić, Mirzeta 

Ljajić, Mirzet Bektović, Senada Mavrić, Irfan Međedović, Emira Kolašinac, Alma Elfić, Albin 

Šabotić, Nikola Jolović, Dejan Kulundžić, Igor Novović, Simona Veselinović, Silma Tutić, Bane 

Milosavljević, Edin Numanović, Edin Đerlek, Edin Zećirović, Jasmina Nikšić, Amela Lukač–

Zoranić, Admir Muratović, Ferid Bulić, Sadika Džanković, Misala Pramenković, Sead Redžović, 

Rešad Ugljanin, Enis Imamović, Hanadi Hajdinović, Saima Brunčević, Fuad Baćićanin, Nafilj 

Sejdović, Emir Ašćerić, Dinheta Pulić. 

Opravdano su odsutni odbornici: Jahja Fehratović i Ahmedin Škrijelj. 

 

Sednici prisustvuju: sekretar Skupštine grada Ahmedin Binjoš, zamenik sekretara 

Skupštine grada Dimitrije Veselinović. 

 

Predsednica Skupštine grada Anela Šemsović, otvorila je prvu sednicu Skupštine grada 

Novog Pazara i konstatovala da sednici Skupštine grada, na osnovu izveštaja sekretara Skupštine, 

prisustvuje 45 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Predsednica Skupštine grada je obavestila odbornike da su dostavljena obaveštenja o 

konstituisanju dve nove odborničke grupe i to: odbornička grupa „SDA Sandžaka“ čiji je 

predsednik Ahmedin Škrijelj a zamenik predsednika Emir Ašćerić i odbornička grupa „Evropski 

Novi Pazar - Rasim Ljajić“ čiji je predsednik odbornica Senada Leković a zamenik predsednika 

Elvir Eminbegović. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je odbornicima u materijalu za sednicu 

dostavljen i zapisnik sa konstitutivne sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 17. avgusta 

2020. godine. 

 
Republika Srbija 

Grad Novi Pazar 
SKUPŠTINA GRADA 

Broj: 06-158/20 

Dana: 9. septembra 2020. godine 
  



Predsednica Skupštine grada je konstatovala da do roka koji je određen Poslovnikom 

Skupštine grada Novog Pazara, nije pristigla nijedna primedba na zapisnik sa konstitutivne 

sednice. 

Predsedavajuća je stavila na usvajanje zapisnik sa konstitutivne sednice Skupštine grada 

Novog Pazara održane 17. avgusta 2020. godine. 

Skupština Grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila zapisnik sa prve sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 17. avgusta 

2020. godine. 

Odbornica Amela Lukač Zoranić je reklamirala povredu člana 4. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 4. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine grada je odredila pauzu u trajanju od 10 minuta kako bi skupštinska 

služba ispravila tehničku grešku na koju su ukazali odbornici koji su reklamirali povredu 

Poslovnika. 

Predsednica Skupštine grada je nastavila sednicu nakon čega je pozvala sekretara 

Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsedavajuća je konstatovala, na osnovu izveštaja sekretara Skupštine, da sednici 

prisustvuju 44 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Odbornik Ferid Bulić je reklamirao povredu člana 102. i 103. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsednica Skupština je istakla da smatra da nije došlo do povrede Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Odbornica Amela Lukač Zoranić je reklamirala povredu člana 104. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine je istakla da smatra da nije došlo do povrede Poslovnika i pozvala 

odbornike da se izjasne o primedbama na povredu Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornice Amele Lukač Zoranić da je 

došlo do povrede člana 104. Poslovnika. 

Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornice Amele Lukač Zoranić da je došlo do povrede člana 104. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Admira Muratovića da je došlo 

do povrede člana 109. Poslovnika. 

Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Admira Muratovića da je došlo do povrede člana 109. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do 

povrede članova 102. i člana 103. Poslovnika. 



Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do povrede člana 102. i člana 103. 

Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu članova 4, 100, 103. i 117. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

 Predsedavajuća se izjasnila da smatra da nije došlo do povrede Poslovnika i pozvala 

odbornike da se izjasne o primedbama odbornika Edina Zećirovića da je došlo do povrede 

članova 4, 100, 103. i 117. Poslovnika. 

Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do povrede članova 4, 100, 103. i 117. 

Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

  Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. stav 3. 

Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara, pristiglo jedanaest predloga za dopunu predloženog 

dnevnog reda. 

Prvi predlog za dopunu dnevnog reda je podnela odbornička grupa „Evropski Novi 

Pazar-Rasim Ljajić“ i to: 

1. Predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Vodovod i 

kanalizacija“ Novi Pazar. 

Predsednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Senada Leković je 

obrazložila predlog za dopunu dnevnog reda, nakon čega je predsedavajuća pozvala odbornike 

da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, predlog Rešenja o 

utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar. 

Drugi predlog za dopunu dnevnog reda je podneo odbornik Igor Novović, i to: 

2. Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi 

Pazar. 

Predsedavajuća je pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu za dopunu 

dnevnog reda. 

Skupština Grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, predlog Rešenja o 

imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar. 

Treći predlog za dopunu dnevnog reda je podnela odbornička grupa „SDA Sandžaka“ i 

to: 

3. Predlog Odluke o osnivanju komisije za utvrđivanju odgovornosti i razloga povećane 

smrtnosti građana Novog Pazara tokom 2020. godine. 

Zamenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić je obrazložio 

predlog za dopunu dnevnog reda, nakon čega je predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne 

o navedenom predlogu. 



Skupština Grada (18 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, predlog Odluke o osnivanju komisije za 

utvrđivanju odgovornosti i razloga povećane smrtnosti građana Novog Pazara tokom 2020. 

godine. 

Četvrti predlog za dopunu dnevnog reda je podneo odbornik Ferid Bulić i to: 

4. Predlog Odluke o formiranju komisije za utvrđivanje profesionalne, moralne i 

službene odgovornosti i propusta u radu Gradskog veća grada Novog Pazara u 

periodu od proglašenja pandemije Kovid 19 do današnjeg dana. 

Odbornik Ferid Bulić je obrazložio predlog za dopunu dnevnog reda, nakon čega je 

predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (18 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, predlog Odluke o formiranju komisije za 

utvrđivanje profesionalne, moralne i službene odgovornosti i propusta u radu Gradskog veća 

grada Novog Pazara u periodu od proglašenja pandemije Kovid 19 do današnjeg dana. 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 109. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

 Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Admira Muratovića da je došlo 

do povrede člana 109. Poslovnika. 

Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Admira Muratovića da je došlo do povrede člana 109. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

Peti predlog za dopunu dnevnog reda je podneo odbornik Edin Numanović i to: 

5. Predlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Saveta mesnih zajednica na teritoriji 

grada Novog Pazara. 

Odbornik Edin Numanović je obrazložio predlog za dopunu dnevnog reda, nakon čega je 

predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, predlog Odluke o raspisivanju izbora za 

članove Saveta mesnih zajednica na teritoriji grada Novog Pazara. 

Šesti predlog za dopunu dnevnog reda je podneo odbornik Edin Zećirović i to: 

6. Predlog Odluke o formiranju komisije za utvrđivanje profesionalne, moralne i 

službene odgovornosti i propusta u radu Gradonačelnika grada Novog Pazara u 

periodu od proglašenja pandemije Kovid 19 do današnjeg dana. 

Odbornik Edin Zećirović je obrazložio predlog za dopunu dnevnog reda, nakon čega je 

predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (17 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, predlog Odluke o formiranju komisije za 

utvrđivanje profesionalne, moralne i službene odgovornosti i propusta u radu gradonačelnka 

grada Novog Pazara u periodu od proglašenja pandemije Kovid 19 do današnjeg dana. 

Sedmi predlog za dopunu dnevnog reda je podnela odbornica Amela Lukač Zoranić i to: 



7. Donošenje Odluke kojom se obavezuje gradonačelnik grada Novog Pazara da 

podnese detaljan izveštaj Skupštini grada o sprovođenju Odluke o pribavljanju 

nepokretnosti za potrebe izgradnje osnovne škole u Šutenovcu, broj 465-2/19 od 8. 

jula 2019. godine. 

Odbornica Amela Lukač Zoranić je obrazložila predlog za dopunu dnevnog reda, nakon 

čega je predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (9 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, donošenje Odluke kojom se obavezuje 

gradonačelnik grada Novog Pazara da podnese detaljan izveštaj Skupštini grada o sprovođenju 

Odluke o pribavljanju nepokretnosti za potrebe izgradnje osnovne škole u Šutenovcu, broj 465-

2/19 od 8. jula 2019. godine. 

Osmi predlog za dopunu dnevnog reda je podnela odbornica Misala Pramenković i to: 

8. Donošenje Odluke o formiranju komisije za utvrđivanje službene i moralne 

odgovornosti i propusta u radu Gradskog štaba za vanredne situacije za vreme 

pandemije COVID 19. 

Odbornica Misala Pramenković je obrazložila predlog za dopunu dnevnog reda, nakon 

čega je predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (18 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, donošenje Odluke o formiranju komisije za 

utvrđivanje službene i moralne odgovornosti i propusta u radu Gradskog štaba za vanredne 

situacije za vreme pandemije COVID 19. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do 

povrede člana 115. Poslovnika. 

Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do povrede člana 115. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 114. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Učešće u raspravi po navedenoj primedbi su uzeli odbornici Senada Leković i Admir 

Muratović. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 118. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Odbornik Ferid Bulić je reklamirao povredu člana 129. i člana 130. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do 

povrede člana 129. i člana 130. Poslovnika. 



Skupština Grada (10 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do povrede člana 129. i člana 130. 

Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Zamenik predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ Elvir 

Eminbegović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu zamenika predsednika odborničke grupe 

„Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ Elvira Eminbegovića da je došlo do povrede člana 115. 

Poslovnika. 

Skupština Grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila primedbu zamenika predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - 

Rasim Ljajić“ Elvira Eminbegovića da je došlo do povrede člana 115. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Deveti predlog za dopunu dnevnog reda je podneo odbornik Edin Đerlek i to: 

9. Predlog Odluke o formiranju komisije za utvrđivanje donatora i prispelih donacija 

Opštoj i COVID bolnici u Novom Pazaru za vreme trajanja pandemije. 

Odbornik Edin Đerlek je obrazložio predlog za dopunu dnevnog reda.  

Za repliku na izlaganje odbornika Edina Đerleka se javio zamenik predsednika 

odborničke grupe „Evropski Novi Pazar - Rasim Ljajić“ Elvir Eminbegović. 

Predsedavajuća je pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (18 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, predlog Odluke o formiranju komisije za 

utvrđivanje donatora i prispelih donacija Opštoj i COVID bolnici u Novom Pazaru za vreme 

trajanja pandemije. 

Odbornica Amela Lukač Zoranić je reklamirala povredu člana 115. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Deseti predlog za dopunu dnevnog reda je podnela odbornica Jasmina Nikšić i to: 

10. Donošenje Odluke kojom Skupština grada Novog Pazara traži od Ministarstva 

zdravlja R. Srbije utvrđivanje propusta u organizaciji i rukovođenju i odgovornosti 

direktora Opšte bolnice Novi Pazar za vreme pandemije COVID 19. 

Odbornica Jasmina Nikšić je obrazložila predlog za dopunu dnevnog reda, nakon čega je 

predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (18 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, donošenje Odluke kojom Skupština grada 

Novog Pazara traži od Ministarstva zdravlja R. Srbije utvrđivanje propusta u organizaciji i 

rukovođenju i odgovornosti direktora Opšte bolnice Novi Pazar za vreme pandemije COVID 19. 

Odbornik Admir Muratović je reklamirao povredu člana 115. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Jedanaesti predlog za dopunu dnevnog reda je podneo odbornik Sead Redžović i to: 



11. Donošenje Odluke kojom Skupština grada Novog Pazara traži od Ministarstva 

zdravlja R. Srbije utvrđivanje propusta u organizaciji i rukovođenju i odgovornosti 

direktora Zavoda za javno zdravlje za vreme pandemije COVID 19. 

Odbornik Sead Redžović je obrazložio predlog za dopunu dnevnog reda, nakon čega je 

predsedavajuća pozvala odbornike da se izjasne o navedenom predlogu. 

Skupština Grada (16 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunsku tačku dnevnog reda, donošenje Odluke kojom Skupština grada 

Novog Pazara traži od Ministarstva zdravlja R. Srbije utvrđivanje propusta u organizaciji i 

rukovođenju i odgovornosti direktora Zavoda za javno zdravlje za vreme pandemije COVID 19. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 117. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do 

povrede člana 117. Poslovnika. 

Skupština Grada (8 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do povrede člana 117. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

Nakon glasanja o predlozima za dopunu dnevnog reda, prešlo se na usvajanje dnevnog reda 

u celini.  

Predsednica Skupštine Grada je stavila na glasanje predloženi dnevni red u celini sa 

usvojenim dopunskim tačkama, uz predlog da se dopunske tačke razmatraju i usvajaju kao 

pretposlednje tačke predloženog dnevnog reda. 

Odbornik Enis Imamović je izneo predlog za izmenu redosleda razmatranja tačaka 

predloženog dnevnog reda i predložio da tačka 23. predloženog dnevnog reda bude tačka 1. 

dnevnog reda. 

Predsednica Skupštine grada Novog Pazara je stavila na glasanje predlog za izmenu 

redosleda razmatranja tačaka predloženog dnevnog reda, predlog da tačka 23. predloženog 

dnevnog reda bude tačka 1. dnevnog reda. 

Skupština Grada (17 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila predlog da tačka 23. predloženog dnevnog reda bude tačka 1. dnevnog reda.  

Skupština Grada je većinom glasova (26 odbornik je glasao „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila dnevni red u celini. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 152. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Predlog Odluke o eksternoj reviziji završnog računa budžeta grada Novog Pazara za 

2019. godinu; 

2. Predlog Odluke o osnivanju apotekarske ustanove Novi Pazar; 



3. Predlog Odluke o izmeni i dopuni Odluke o utvrđivanju doprinosa za uređivanje 

građevinskog zemljišta; 

4. Predlog Operativnog plana odbrane od poplava na teritoriji grada Novog Pazara za vode 

2. reda, za 2020. godinu; 

5. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za budžet i finansije; 

6. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za urbanizam i saobraćaj; 

7. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za stambeno-komunalne delatnosti; 

8. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za održivi razvoj i zaštitu životne sredine; 

9. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za privredna pitanja i poljoprivredu; 

10. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za obrazovanje, odgoj i društvenu zaštitu dece; 

11. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za zdravstvo, socijalnu politiku i socijalnu 

zaštitu, boračka i invalidska pitanja; 

12. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za kulturu, informisanje i sport; 

13. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za vodoprivredu; 

14. Predlog Odluke o izboru članova Saveta za praćenje primene etičkog kodeksa; 

15. Predlog Odluke o izboru članova Komisije za statutarna, organizaciona i normativna 

pitanja; 

16. Predlog Odluke o izboru članova Administrativno-mandatne komisije; 

17. Predlog  Odluke o izboru članova Komisije za pribavljanje, otuđenje nepokretnosti i 

davanje u zakup stvari u javnoj svojini; 

18. Predlog Odluke o izboru članova Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta; 

19. Predlog Odluke o izboru članova Komisije za kulturno-istorijske spomenike i davanje 

naziva ulicama i trgovima; 

20. Predlog Odluke o izboru članova Komisije za odnose sa verskim zajednicama; 

21. Predlog Odluke o izboru članova Komisije za predstavke i žalbe; 

22. Predlog Rešenja o imenovanju predsednika i članova Nadzornog odbora JKP „Parking 

servis“; 

23. Izbor Gradonačelnika, Zamenika gradonačelnika i članova Gradskog veća grada Novog 

Pazara; 

24. Predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Vodovod i 

kanalizacija“ Novi Pazar; 

25. Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar; 

26. Odbornička pitanja. 

                                                                                                         

 



Prva tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o eksternoj reviziji završnog računa budžeta 

grada Novog Pazara za 2019. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po prvoj tački dnevnog reda odbornicima dostavljen uz 

poziv za sednicu, predsednica Skupštine je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog reda i 

dala reč izvestiocu Senadu Melajcu, šefu Odseka za budžet, Odeljenja za finansije Gradske uprave 

za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara.  

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Edin Đerlek, Nafilj Sejdović, Amela Lukač Zoranić, 

Admir Muratović, Ferid Bulić, Vahidin Melajac, Misala Pramenković, Edin Zećirović, predsednica 

odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Senada Leković i Gradonačelnik grada 

Novog Pazara Nihat Biševac.  

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine je stavila prvu tačku dnevnog 

reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“„protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o eksternoj reviziji završnog računa budžeta grada Novog Pazara za 

2019. godinu. 

 

Predsednica Skupštine grada je odredila pauzu do 14:15 časova. 

 

Predsednica Skupštine grada je nastavila sednicu nakon čega je pozvala sekretara 

Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsedavajuća je konstatovala, na osnovu izveštaja sekretara Skupštine, da sednici 

prisustvuje 40 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

 

Druga tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o osnivanju apotekarske ustanove Novi 

Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dala reč izvestiocu Fevziji Muriću. 

Učešće u raspravi je uzela odbornica Hanadi Hajdinović i predsednica odborničke grupe 

„Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Senada Leković koja je predložila izmenu u sastavu 

privremenog upravnog odbora ustanove u osnivanju gde je umesto dr Nedžada Kršića predložila 

dr Kasima Mušića. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Hanadi Hajdinović, Edin Đerlek, Gradonačelnik 

grada Novog Pazara Nihat Biševac, odbornik Admir Muratović, zamenik predsednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici Vahidin Melajac, Ferid Bulić, 

Misala Pramenković, Jasmina Nikšić i Edin Zećirović. 

 

Predsedavajuća je odborniku Admiru Muratoviću dva puta izrekla meru upozorenja. 

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine Grada je zaključila raspravu i 

stavila drugu tačku dnevnog reda, sa predloženom izmenom, na glasanje. 



Skupština Grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila predlog Odluke o osnivanju apotekarske ustanove Novi Pazar, sa 

predloženom izmenom. 

  

Treća tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izmeni i dopuni Odluke o utvrđivanju 

doprinosa za uređivanje građevinskog zemljišta. 

Nakon konstatacije da je materijal po trećoj tački dnevnog reda odbornicima dostavljen uz 

poziv za sednicu, predsedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog reda i dala reč 

izvestiocu Maidi Ćorović, šefu Odseka za lokacijske uslove, Odeljenja za urbanizam i izgradnju 

Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara. 

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Edin Zećirović, Ferid Bulić, Gradonačelnik grada 

Novog Pazara Nihat Biševac, zamenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir 

Ašćerić i odbornik Admir Muratović. 

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine je stavila na glasanje treću tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština Grada je većinom glasova (26 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Odluke o izmeni i dopuni Odluke o utvrđivanju doprinosa za 

uređivanje građevinskog zemljišta. 

Četvrta tačka dnevnog reda: Predlog Operativnog plana odbrane od poplava na teritoriji 

grada Novog Pazara za vode 2. reda, za 2020. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po četvrtoj tački dnevnog reda odbornicima dostavljen 

uz poziv za sednicu, predsednica Skupštine je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog reda i 

dala reč izvestiocu Emiru Mujoviću, iz Odeljenja za vanredne situacije Gradske uprave za izvorne 

i poverene poslove grada Novog Pazara.  

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Ferid Bulić, Midhat Hudović, Sead Redžović, Edin 

Zećirović, zamenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici 

Admir Muratović, Jasmina Nikšić, Edin Numanović i Gradonačelnik grada Novog Pazara Nihat 

Biševac. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 109. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine grada je predložila, u skladu sa članom 110. stav 2. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara, izmenu u redosledu razmatranja tačaka dnevnog reda i to da tačka 

23. dnevnog reda bude predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Vodovod 

i kanalizacija“ Novi Pazar, tačka 24. bude predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP 

„Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar, tačka 25. bude izbor Gradonačelnika, Zamenika 

gradonačelnika i članova Gradskog veća grada Novog Pazara i tačka 26. bude Odbornička pitanja. 

Predsednica Skupštine je stavila na glasanje predlog za izmenu u redosledu razmatranja 

tačaka dnevnog reda kako je navedeno. 

Skupština grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog za izmenu u redosledu razmatranja tačaka dnevnog reda i to da tačka 

23. dnevnog reda bude predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Vodovod 



i kanalizacija“ Novi Pazar, tačka 24. bude predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP 

„Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar, tačka 25. bude izbor Gradonačelnika, Zamenika 

gradonačelnika i članova Gradskog veća grada Novog Pazara i tačka 26. bude Odbornička pitanja. 

Odbornik Ferid Bulić je reklamirao povredu članova 118. i 115. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je pozvala odbornike da se izjasne o primedbi odbornika Ferida Bulića da 

je došlo do povrede članova 118. i 115. Poslovnika. 

Skupština Grada (6 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do povrede članova 118. i 115. Poslovnika. 

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine je stavila četvrtu tačku dnevnog 

reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (27 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) usvojila predlog Operativnog plana odbrane od poplava na teritoriji grada Novog Pazara za 

vode 2. reda, za 2020. godinu. 

Predsednica Skupštine je predložila da se tačke dnevnog reda od 5. do 21. objedine u 

raspravi a da se glasa pojedinačno. 

Skupština grada je većinom glasova (27 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila predlog da se tačke od 5. do 21. objedine u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsednica Skupštine je otvorila raspravu po objedinjenim 

tačkama dnevnog reda. 

Učešće u raspravi je uzeo zamenik predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-

Rasim Ljajić“ Elvir Eminbegović, koji je predložio izmenu u predlogu odborničke grupe 

„Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ za sastav Saveta za budžet i finansije gde umesto Mirzeta 

Bojadžića predlaže Aladina Brunčevića a u sastav Komisije za procenu tržište vrednosti zemljišta 

umesto Aladina Brunčevića predlaže Mirzeta Bojadžića. 

 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu Poslovnika Skupštine grada Novog 

Pazara. 

Odbornik Enis Imamović je reklamirao povredu člana 110. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Enisa Imamovića da je došlo do 

povrede člana 110. Poslovnika. 

Skupština Grada (13 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Enisa Imamovića da je došlo do povrede člana 110. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 109. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do 

povrede člana 109. Poslovnika. 



Skupština Grada (15 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do povrede člana 109. Poslovnika 

Skupštine grada Novog Pazara. 

U nastavku sednice su učešće u raspravi uzeli zamenik predsednika odborničke grupe 

„SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici Muamer Bačevac, Admir Muratović i Edin Zećirović. 

Odbornik Ferid Bulić je reklamirao povredu člana 115. i člana 144. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

U nastavku sednice su učešće u raspravi uzeli odbornik Admir Muratović, Gradonačelnik 

grada Novog Pazara Nihat Biševac, odbornici Ferid Bulić i Fuad Baćićanin. 

Predsednica Skupštine grada je predložila pauzu u trajanju od 15 minuta. 

Predsednica Skupštine grada je nastavila sednicu nakon čega je pozvala sekretara 

Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje. 

Predsedavajuća je konstatovala, na osnovu izveštaja sekretara Skupštine, da sednici 

prisustvuje 36 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

U nastavku sednice učešće u raspravi je uzeo odbornik Edin Đerlek. 

Kako se više niko nije javio za reč prešlo se na pojedinačno glasanje o objedinjenim 

tačkama dnevnog reda. 

 

Peta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za budžet i finansije. 

Predsednica Skupštine grada je stavila petu tačku dnevnog reda na glasanje uz izmenu koju 

je predložio zamenik predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Elvir 

Eminbegović. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za budžet i finansije sa izmenom koju je 

predložio zamenik predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Elvir 

Eminbegović. 

Šesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za urbanizam i 

saobraćaj. 

Predsednica Skupštine grada je stavila šestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za urbanizam i saobraćaj. 

 

Sedma tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za stambeno-

komunalne delatnosti. 

Predsednica Skupštine grada je stavila sedmu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za stambeno-komunalne delatnosti. 

 



Osma tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za održivi razvoj i 

zaštitu životne sredine. 

Predsednica Skupštine grada je stavila osmu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za održivi razvoj i zaštitu životne sredine. 

 

Deveta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za privredna pitanja 

i poljoprivredu. 

Predsednica Skupštine grada je stavila devetu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za privredna pitanja i poljoprivredu. 

 

Deseta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za obrazovanje, 

odgoj i društvenu zaštitu dece. 

Predsednica Skupštine grada je stavila desetu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za obrazovanje, odgoj i društvenu zaštitu 

dece. 

 

Jedanaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za zdravstvo, 

socijalnu politiku i socijalnu zaštitu, boračka i invalidska pitanja. 

Predsednica Skupštine grada je stavila jedanaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za zdravstvo, socijalnu politiku i socijalnu 

zaštitu, boračka i invalidska pitanja. 

 

Dvanaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za kulturu, 

informisanje i sport. 

Predsednica Skupštine grada je stavila dvanaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za kulturu, informisanje i sport. 

 

Trinaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za vodoprivredu. 

Predsednica Skupštine grada je stavila trinaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za vodoprivredu. 

 

Četrnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Saveta za praćenje 

primene etičkog kodeksa. 

Predsednica Skupštine grada je stavila četrnaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 



Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Saveta za praćenje primene etičkog kodeksa. 

 

Petnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za statutarna, 

organizaciona i normativna pitanja. 

Predsednica Skupštine grada je stavila petnaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Komisije za statutarna, organizaciona i 

normativna pitanja. 

 

Šesnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Administrativno-

mandatne komisije. 

Predsednica Skupštine grada je stavila šesnaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (27 odbornika je glasalo “za”, 6 “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Administrativno-mandatne komisije. 

 

Sedamnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za 

pribavljanje, otuđenje nepokretnosti i davanje u zakup stvari u javnoj svojini. 

Predsednica Skupštine grada je stavila sedamnaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Komisije za pribavljanje, otuđenje nepokretnosti i 

davanje u zakup stvari u javnoj svojini. 

 

Osamnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za procenu 

tržišne vrednosti zemljišta. 

Predsednica Skupštine grada je stavila osamnaestu tačku dnevnog reda na glasanje uz 

izmenu koju je predložio zamenik predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim 

Ljajić“ Elvir Eminbegović. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Komisije za procenu tržišne vrednosti zemljišta 

sa izmenom koju je predložio zamenik predsednika odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-

Rasim Ljajić“ Elvir Eminbegović. 

 

Devetnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za kulturno-

istorijske spomenike i davanje naziva ulicama i trgovima. 

Predsednica Skupštine grada je stavila devetnaestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Komisije za kulturno-istorijske spomenike i 

davanje naziva ulicama i trgovima. 

 

Dvadeseta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za odnose sa 

verskim zajednicama. 



Predsednica Skupštine grada je stavila dvadesetu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Komisije za odnose sa verskim zajednicama. 

 

Dvadeset prva tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izboru članova Komisije za 

predstavke i žalbe. 

Predsednica Skupštine grada je stavila dvadeset prvu tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (37 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” nije 

bilo) usvojila predlog Odluke o izboru članova Komisije za predstavke i žalbe. 

 

Dvadeset druga tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju predsednika i 

članova Nadzornog odbora JKP „Parking servis“. 

Nakon konstatacije da je materijal po dvadeset drugoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsednica Skupštine je otvorila raspravu po navedenoj tački 

dnevnog reda.  

Učešće u raspravi su uzeli predsednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim 

Ljajić“ Senada Leković, odbornici Ferid Bulić, Muamer Bačevac, Enis Imamović, Edin Zećirović i 

Edin Đerlek.  

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine je stavila dvadeset drugu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (25 odbornika je glasalo „za“„protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) usvojila predlog Rešenja o imenovanju predsednika i članova Nadzornog odbora JKP 

„Parking servis“. 

 

Dvadeset treća tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata 

direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po dvadeset trećoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sednici, nakon usvajanja predloga za dopunu dnevnog reda, predsednica Skupštine je 

otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog reda i dala reč predlagaču, predsednici odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Senadi Leković.  

Učešće u raspravi je uzeo odbornik Enis Imamović.  

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine je stavila dvadeset treću tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (27 odbornika je glasalo „za“„protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) usvojila predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora JKP „Vodovod i 

kanalizacija“ Novi Pazar. 

 

Dvadeset četvrta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP 

„Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po dvadeset četvrtoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen na sednici, nakon usvajanja predloga za dopunu dnevnog reda, predsednica Skupštine je 



otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog reda i dala reč predlagaču, odborniku Igoru 

Novoviću.  

Učešće u raspravi su uzeli odbornici Admir Muratović, Ferid Bulić i Edin Zećirović.  

Odbornik Ferid Bulić je reklamirao povredu članova 115, 129. i 130. Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do 

povrede članova 115, 129. i 130. Poslovnika. 

Skupština Grada (6 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije usvojila 

primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do povrede članova 115, 129. i 130. Poslovnika. 

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine je stavila dvadeset četvrtu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština je većinom glasova (26 odbornika je glasalo „za“„protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) usvojila predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi 

Pazar. 

 

Dvadeset peta tačka dnevnog reda: Izbor Gradonačelnika, Zamenika gradonačelnika i 

članova Gradskog veća grada Novog Pazara. 

 

Predsednica Skupštine je iznela predlog kandidata za Gradonačelnika grada Novog Pazara 

i za Gradonačelnika grada Novog Pazara predložila odbornika Nihata Biševca. 

 

Kandidat za Gradonačelnika grada Novog Pazara Nihat Biševac je izneo svoje predloge za 

Zamenika gradonačelnika i članove Gradskog veća grada Novog Pazara a zatim pročitao njihove 

biografije. 

 

 Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 23. Poslovnika Skupštine grada 

Novog Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do 

povrede člana 23. Poslovnika. 

Skupština Grada (12 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Edina Zećirovića da je došlo do povrede člana 23. Poslovnika.  

 

Odbornik Ferid Bulić je reklamirao povredu člana 24. Poslovnika Skupštine grada Novog 

Pazara. 

Predsedavajuća je stavila na glasanje primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do 

povrede člana 24. Poslovnika. 

Skupština Grada (6 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” nije bilo) nije 

usvojila primedbu odbornika Ferida Bulića da je došlo do povrede člana 24. Poslovnika. 

 

Predsednica Skupštine je otvorila raspravu po dvadeset petoj tački dnevnog reda. 

 



Učešće u raspravi su uzeli odbornici Admir Muratović, Enis Imamović, zamenik 

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“ Emir Ašćerić, odbornici Mirzet Bektović, Edin 

Zećirović i kandidat za Gradonačelnika Nihat Biševac. 

 

Kako se više niko nije javio za reč, prešlo se na tajno glasanje po navedenom predlogu. 

 

Sekretar Skupštine je pozvao po jednog odbornika iz odborničke grupe „Evropski Novi 

Pazar-Rasim Ljajić“ i stranke SPP da pomažu predsednici Skupštine u sprovođenju tajnog 

glasanja. 

Predstavnici stranke SPP u Skupštini grada Novog Pazara su odbili da delegiraju 

odbornika koji bi pomagao predsednici u sprovođenju tajnog glasanja. 

 

Sekretar Skupštine je pozvao odborničku grupu „SDA Sandžaka“ da delegira jednog 

odbornika iz svoje odborničke grupe da pomaže predsednici u sprovođenju tajnog glasanja. 

Predstavnici odborničke grupe „SDA Sandžaka“ su odbili da delegiraju odbornika koji bi 

pomagao predsednici u sprovođenju tajnog glasanja.   

 

Sekretar Skupštine je, u skladu sa zakonom, pozvao odbornika sa izborne liste 

„Aleksandar Vučić, Ivica Dačić - za Našu decu“, koja je dobila najveći broj odborničkih mandata 

posle dve izborne liste čiji su predstavnici odbili da učestvuju u sprovođenju tajnog glasanja, da 

pomaže predsednici u sprovođenju tajnog glasanja.  

 

Predsednica Skupštine je pozvala sekretara Skupštine i predstavnicu odborničke grupe 

„Evropski Novi Pazar-Rasim Ljajić“ Senadu Leković i predstavnicu izborne liste „Aleksandar 

Vučić, Ivica Dačić - za Našu decu“, odbornicu Simonu Veselinović da utvrde ispunjenost uslova 

za tajno glasanje. 

Utvrđeno je da je odštampano 47 glasačkih listića, koji su overeni pečatom „Skupštine 

grada Novog Pazara“. 

 Nakon toga se pristupilo tajnom glasanju za izbor Gradonačelnika, Zamenika 

gradonačelnika i članova Gradskog veća grada Novog Pazara  

Predsedavajuća je podnela izveštaj Skupštini grada Novog Pazara i to: od 47 overenih 

glasačkih listića, 29 glasačkih listića je upotrebljeno, od toga: 

 

- ZA je glasalo 27 

- PROTIV je glasalo 2 

- UZDRŽANIH nije bilo    

- NEVAŽEĆIH glasačkih listića nije bilo. 

- NEUPOTREBLJENIH glasačih listića je bilo 18. 

  

Predsedavajuća je konstatovala da su sa 27 glasova „za“, „protiv“ 2 i „uzdržanih“ nije 

bilo, izabrani izvršni organi grada Novog Pazara i to: 

Nihat Biševac - Gradonačelnik 

Igor Novović - Zamenik gradonačelnika 

Članovi Gradskog veća: Ulfeta Demčović, Fevzija Murić, Hanefija Brnjičanin, Mirsad 

Jusufović, Latif Đerlek, Enes Buhić, Milica Glođović, Tihomir Ratković, Nedžad Plojović.  



Odbornicima Skupštine grada Novog Pazara se obratio Gradonačelnik grada Novog 

Pazara Nihat Biševac. 

Odbornicima Skupštine grada Novog Pazara se obratio Zamenik gradonačelnika grada 

Novog Pazara Igor Novović. 

 

Odbornik Muzafer Dragulovčanin je podneo usmenu ostavku na mesto odbornika u 

Skupštini grada Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine je pozvala odbornike da se izjasne o utvrđivanju prestanka 

mandata odbornika Muzafera Dragulovčanina, na osnovu usmene ostavke. 

Skupština je većinom glasova (24 odbornika su glasala „za“„protiv“ i „uzdržanih“ nije 

bilo) utvrdila prestanak mandata odbornika u Skupštini grada Novog Pazara, Muzafera 

Dragulovčanina.  

 

Dvadeset šesta tačka dnevnog reda: Odbornička pitanja. 

 

Predsednica Skupštine grada je konstatovala da u skladu sa Poslovnikom o radu 

Skupštine, nije pristiglo nijedno odborničko pitanje.  

 Pošto je iscrpljen dnevni red, predsednica Skupštine grada je zaključila prvu sednicu 

Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Sednica Skupštine grada Novog Pazara je završena u 21:30 časova. 

 

 

SKUPŠTINA GRADA NOVOG PAZARA 

 

 

 

SEKRETAR SKUPŠTINE GRADA                                                            PREDSEDNICA                     

   Ahmedin Binjoš, dipl. pravnik                                              dr Hanadi Hajdinović 


